
 

Protokoll nr 10 fört vid ordinarie styrelsemöte 

Mellansvenska avdelningen  

söndagen 7 november 2021 kl. 19.30 via Teams 

 
Närvarande: Christina Sohlman ordf.  

  Mia Borg 

   Sussi Broman 

   Caroline Arogén 

   Marthe Norström 

   Anna Malmström 

    

 

Anmält förhinder: Cecilia van der Meulen  

Carina Enberg 

 

§ 124 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 125 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Sussi Broman 

 

§ 126 Fastställande av Dagordning 

 Dagordningen fastställdes efter korrigering 

 

§ 127 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Marthe Norström. 

 

§ 128 Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

- Beslut sedan tidigare att köpa in 300 pennor, dessa är nu beställda. 

- Fullmakt till skattekontot: Ärendet ligger hos skatteverket för registrering. 

Det har tagit lite tid då digitalt signerade protokoll inte godkänns, protokollet 

från vårt konstituerande möte har därför skrivits ut och skickas nu med 

snigelpost mellan de som justerade för manuell underskrift. 

 

§ 128 a Beslut fattade mellan möten 

- Nytt ombud i Uppsala: vi hälsar Camilla Bohlin välkommen. 

- Beslut att återbetala anmavg till Annette Länghemmer.  



Vi fattar ett generellt beslut om att återbetala avgift när hund avlidit. Vid 

sjukdom visas veterinärintyg och då får man ett presentkort på 

anmälningsavgift för kommande utställning. 

 

§ 129 Ekonomi/inköp 

Vi diskuterade resultat- och balansräkning som vi fick utskickade per den 15 

oktober enl beslut på förra styrelsemötet. 

Inköp: Vi behöver två nya utställningstält, de förra var tyvärr av för dålig 

kvalitet och har blåst sönder. Föreslår att vi köper från 4dogs eller Hansegården. 

Tre nya trimbord står också på inköpslistan, vi köper dem från CityPet. 

 

§ 130 Utställning 

 Historik – Inget nytt 

Kommande – Glädjande många anmälningar till Eskilstuna den 20 november, 

147 st pudlar. Pär Lundström går som domaraspirant hos Ann-Charlotte 

Hillberger. Två övernattningsstugor är bokade samt hotellrum till Ann-

Charlotte. Vi kommer in i hallen för att ställa iordning kl 21 på fredagskvällen. 

Marthe har beställt sponsorfoder som skickas till Chicki. Chicki kollar hur vi får 

marknadsföra sponsorer utanför huvudsponsorsavtalet. 

 

§ 131 Aktiviteter/utbildning 

Chicki har tagit del av en föreläsning om Akut sjukvård av Patric Ragnarsson, 

den var väldigt bra och hon föreslår att vi köper in den som webinarium. Vi 

pratar om det på nästa möte. 

CS verksamhetskonferens blir digital den 21 november, vi kan alla delta. 

 

§ 131a Verksamhetskonferensen våren 2022 

Bordlägger frågan till vårt möte 4 december. 

 

§ 132 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

PudelNytt – Julnumret är precis inskickat, det ser väldigt bra ut. Manusstopp för 

nr 1 2022 är 10 februari. 

Hemsidan och kalendern funkar bra. 

Facebook – vi diskuterade lite runt bilder och konstaterar att det är dags för att 

byta bild inför nästa år. 

 

§ 133 Inkomna skrivelser 

1. Lena Petri    vb: Nyttan av kritiker o SRD-Rapporter  (20211011)                             

2. Kicki Nielsen Södras protokoll nr. 6-8 (20211011) 

3. Svenska Pudelklubben Information från CS till avdelningarna (20211022) 

4. Svenska Pudelklubben Uppfödarbrev till alla uppfödare (20211027) 

5. Gålö Havsbad    Raketfritt Nyår  (20211030)  

6. Jenny Lundgren Hittar inte anmälningslänken (20211101) 

7. Tage Laijronsdotter Minnesanteckningar från Stockholmssektionen 

  (20211103) 



8. Sonja Hagelberg Utdrag fr SKK protokoll till SPK CS möte 09 nov 21 

 (2021105) 

Vi har tagit emot och läst inkomna skrivelser. 

  

§ 134 Rapporter 

 

§ 134b Sektioner, ombud och BPH 

- Roslagssektionen har två nya lydnadskurser. Pudelpromenad med många 

deltagare. 

- Uppsala har haft pälsvårdskurs och har en till på gång. Pudelpromenad i 

Uppsala under eventet Allt ljus på Uppsala. 

- Sörmland har promenad och pälsvårdskurs. 

- SydNärkepudlarna har ställt in ringträning pga vädret, har inomhuslokal på 

gång. 

- BPH – årets BPH har varit välbesökta och uppskattade. Nu pågår planering 

inför nästa år. 

 

§ 135 Övriga frågor 

- Vi har nästa möte inplanerat den 4 december, blir ett fysiskt möte i 

Vallentuna. Fundera på förslag och idéer på kommande aktiviteter! 

- Gerty fyller 90 år. Mia håller i en insamling. 

 

§ 136 Nästa möte  

Lördag 4 december kl 11.00 i Vallentuna. 

 

§ 137 Avslutning 

 Ordförande avslutade mötet. 

 

 

Vid tangenterna 

 

 

Sussi Broman 

 

Justeras av 

 

 

Christina Sohlman   Marthe Norström 

    

 

 

 


